
Referat generalforsamling Attebjerghøj grundejerforening februar 2018 

Punkt på dagsorden Drøftelse/beslutning 
1) Valg af dirigent Der var ingen fremmødte til stede der havde lyst til at være 

dirigent til generalforsamlingen. Derfor besluttede de fremmødte 
at accepterer et medlem af bestyrelsen var dirigent. Peder Hansen 
var dirigent 

2) Bestyrelsens beretning om det 
forløbne år 

Konstituering: 
Formand: Peder Hansen 
Nærformand: Steen Havemand 
Kasser: Kim Toftgaard 
Bestyrelsesmedlem: Jimmy Bratved 
Bestyrelsesmedlem: Arne Weisbjerg 
Bestyrelsessuppleant: Jimmi Frederiksen 
 
Vi har afholdt 4 møder i alt 
 
Arne Weisbjerg stopper efter første bestyrelsesmøde 
 
På generalforsamling 2017 talte vi om en hjertestarter skal 
placeres i området. På bestyrelsesmøde nåde vi frem til en 
hjertestarter giver en falsk trykhed, der er mulighed for tyveri, 
vedligehold samt det faktum at en hjertestarter bør være placeret 
inden for 100 meter fra hjertestop. Vi besluttede ikke at anskaffe 
en hjertestarter 
 
På generalforsamling 2017 talte vi om stien mellem Æblevænget 
og Pærevænget. Der blev på generalforsamlingen forslået at så 
græs på dette stykke. Samtidig var der ønsker om en fast sti over 
fællesarealet, til sti mod Fakta, grundet græsplænen bliver kørt op 
af cykler. Det besluttede vi på bestyrelsesmøde at gøre noget ved. 
Efter det var annonceret via vores hjemmeside uden 
bemærkninger blev det gennemført. Pris 37.800 kr. 
 
Vi besluttede at skrive et nyhedsbrev med oplysninger om, hvilke 
emner der blev berørt under punktet eventuelt på 
generalforsamlingen. Det handler om hunde, katte og parkering. 
 
Vi overvejer at skifte træerne langs vejen ud med nogle træer eller 
lignende. De der er der nu er blevet noget sølle at se på. 
 
P-plads ved Æblevænget 4A fjerner Næstved kommune til foråret. 

3) Aflæggelse af regnskab, 
underskrevet af bilagskontrollør og 
bestyrelsen 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt. 

4) Rettidigt indkomne forslag fra 
medlemmerne 

Der var kommet 2 forslag som begge ikke er sendt ud som punkter 
til bestyrelsesmødet.  
Det ene var et forslag om at ejendomsmæglerskilte ved Gavnøvej 
skal fjernes. Det vil vi ikke kunne bestemme da skiltene ikke stå på 
grundejerforeningens grund. 



Det andet forslag handler om kampanger mod hundelorte på 
grundejerforeningens græsarealer. Det er et punkt der er på 
generalforsamlingen hvert år, men som ikke skal være et problem 
som en grundejerforeningsbestyrelse skal tage sig af.  

5) Vedtagelse af budget og 
fastsættelse af bidrag og eventuelt 
indskud 

Forslag til budget og fastsættelse af bidrag blev godkendt. Bidraget 
til grundejerforeningen for 2018 bliver 1000 kroner.  

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 
samt suppleanter 
Er ikke på valg: 
Steen Havemann, er valgt som 
bestyrelsesmedlem 
Poul Sørensen, er valgt som 
bilagskontrollør 
Helle Pedersen, er valgt som 
bilagskontrollør suppleant 
Er på valg: 
Kim Toftgaard, bestyrelsesmedlem, 
modtager genvalg 
Peder Hansen, bestyrelsesmedlem, 
modtager genvalg 
Træder ud eller er stoppet: 
Arne Welsbjerg, 
bestyrelsesmedlem 
Jimmi Bradtvad, 
bestyrelsesmedlem 
Reelt skal der vælges 4 
bestyrelsesmedlemmer. Er dette 
ikke muligt kan bestyrelsen 
fortsætte med 3 medlemmer. 

Kim Toftgaard og Peder Hansen genvælges til bestyrelsen. Der er 
ikke flere der stiller op, derfor besluttes det at bestyrelsen 
fortsætter med 3 bestyrelsesmedlemmer.  
 
 

7) Valg for 2 år af bilagskontrollør 
og bilagskontrollør suppleant. 
Blev valgt sidste år, skal ikke på 
valg i år. 

Helle Pedersen er fraflyttet området så der skal vælges en ny 
bilagskontrollantsuppleant.  
Michael Kansager vælges til bilagskontrollørsuppleant 

8) Eventuelt valg af administrator, 
jf. § 19, stk. 2 

Det besluttes ser ikke skal være en administrator 

9) Eventuelt Det forslås at sætte hundelorteskraldespande op 
Der tales om biler uden nummerplader ikke må være i området 
ifølge lokalplanen 
Det forslås der skal være et årligt møde mellem formændene i 
grundejerforeningen og formændene for andelsboligforeningerne i 
området 

 


